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Ik zou zelfs ook vraag 6 er uit halen omdat dat gaat over de vorige periode
Je kunt wel een link er in zetten waar mensen info kunnen vinden

Verder nog wat dingetjes
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Dank je wel voorje reactie

Ik hoor graag ook hoe anderen over de vragen 1tm 5 denken na jouw reactie

De vraag over de bonus zit er bewust in Allereerst omdat het actueel is en ten tweede omdat budgethouders al vragen hierover stellen bij
PS en de SVB Dus dan is het goed als wij van uit VWS een procesantwoord geven zodat men weet dat er voorlopig nog geen informatie

hierover bekend is omdat het e e a nog uitgewerkt moet worden en dat ze weten dat wij t a v pgb ook hierover nadenkt Dus ik zou deze

vraag zekerwillen opnemen
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Oorspronkelijk bericht

HEI33H@minvws nlVan

Verzonden maandag 6 juli 2020 10 13

Aan

10X26

10X26I minvws nl gjminvws nl IPI

1 26iminvws nl minvws nl minvws nlm m

minvws nl jminvws nlp] pj I rn

minvws nl I minvws nl I EEgH@n iinvws nlm m

PU@minvws nl

|@minvws nl

minvws nlm p] p]
| 26CC PT

Onderwerp RE Q A s

Goede morgen

Hierbij mijn reactie Volgens mij zouden de q en a s moeten gaan over de wijziging in de pgb coronamaatregelen na 1 juli Er staat nu ook

een aantal vragen bij die ingaan op andere aspecten zoals wat valt onder extra kosten en de manier waarop gedeclareerd moet worden

Mogen deze zaken inmiddels niet als bekend worden verondersteld

Omdat mjn pc geen opmerkingen in een Word document wil maken hieronder enkele opmerkingen vragen bij het document IN de bijlage
ook nog enkele tekstsuggesties
Vraag 1 en 2 Verandert de definitie van extra kosten na 1 juli Ik lees dat het gaat om kosten die onder reguliere omstandigheden niet

gemaakt hoeven te worden dat is toch niet per se het geval Het kan toch ook gewoon extra zorg zijn

Vraag 3 De vraag gaat over de wijze waarop extra kosten gedeclareerd moeten worden Het antwoord gaat over de wijze van aanvragen
en voorbeelden van extra kosten waarin wordt gesuggereerd dat huur van extra locaties ook betaald mag worden Ik zou dat niet

noemen
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Vraag 5 Gaat niet over de situatie na 1 juli Bovendien vraag ik me af of dit klopt Kan gedeclareerd worden via het EKC formulier

Vraag 8 er mag toch ook niet worden doorbetaald als de zvl niet kan komen werken Bij ziekte kan eventueel gebruik worden gemaakt
van de regeling van de SVB

Vraag 14 De bonus is een heel ander onderwerp dit zoink hier niet noemen

Op de vragen na vraag 15 reageer ik niet aangezien ^^^Jaangeeft dat deze niet zullen worden gepubliceerd
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Beste collega s

Een beetje later dan de bedoeling was stuur ik jullie de compilatie van de Q A s

Omdat we al tegen het weekend zitten stuur ik ze niet meer naar buiten

Dat biedt jullie de gelegenheid nog een laatste check te doen op fouten

In de 15 genummerde vragen is volgens mij al jullie commentaar verwerkt

Ik heb een paar kanttekeningen

10 2eVraag 1 en 2 plukte ik uiteen opmerkingenveld van Ik vond ze verhelderend en heb ze dus meegenomen

Vraag 3 sluit af met een zin over het aangeven van meerkosten in de declaratie die vlgs mij niet klopt Als dat zo is schrappen

Na de 15 genummerde vragen staat nog een plukje vragen waarover discussie was of geen antwoord Die kunnen daarom niet

mee in de versie die naar buiten gaat

10 2eMijn vraag aan jullie is of jullie maandag eventuele laatste fouten willen corrigeren en ditdoorgeven aan

Zij kunnen dan de definitieve versie opmaken om naar buiten te sturen

Dank voor de medewerking en tot over 2 weken

Groeten
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